
 
 

 

 

 
 
 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie wakatów w jednostkach oświatowych 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Na przełomie sierpnia oraz września Wydział Oświaty, podczas obrad Komisji Oświaty i Wychowania, 

informował, że w poznańskich przedszkolach i szkołach jest ponad 400 wakatów. Chciałbym prosić o szczegółowe 

informacje dotyczące tego zagadnienia: 

1) Ile na początku 2025 roku jest wakatów w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Miasto Poznań? Proszę 

o podanie danych z podziałem na poszczególne specjalizacje.  

2) Ile osób pracujących w przedszkolach i szkołach publicznych w Poznaniu uzyska w 2025 roku prawo do przejścia 

na emeryturę?  

3) Ilu obecnie pracujących nauczycieli w poznańskich przedszkolach i szkołach ma mniej niż 30 lat?  

 
 

 Z poważaniem 
 

(-) Adam Szabelski 

Adam Szabelski 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 4 stycznia 2025 r. 


